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k n b

‘De ledenraad is eigenlijk het parle-
ment van het notariaat. We bespreken 
belangrijke zaken met het bestuur van 
de KNB, maar we kunnen ook bestuurs-
leden benoemen en ontslaan. De raad 
heeft veel verantwoordelijkheid 
binnen de KNB. 

Voordat op 1 januari 2013 het aantal 
ringen van 22 naar 11 werd terugge-
bracht, belde de toenmalige voor-
zitter van de ledenraad mij op met de 
vraag of ik de nieuwe voorzitter wilde 
worden. Ik zat op dat moment nog 
niet in de raad, maar zou er wel in 
komen. Ik heb dus ja gezegd. Het is 
een diverse functie. Ik moet uiteraard 
de vergadering voorzitten, maar ook 
de ledenraad naar een besluit leiden, 
de agenda-indeling bepalen en 
controleren of regels correct worden 
toegepast. 

Formeel komt de ledenraad vijf keer 
per jaar samen. Daarnaast voer ik veel 
overleg via de telefoon en de mail met 
ledenraadsleden, bestuursleden en 
bureauleden. In het derde kwartaal 
van vorig jaar hebben we een professi-
onaliseringstraject ingezet, om de 
raad op een hoger niveau te brengen. 
We merkten namelijk dat het bestuur 
van de KNB altijd een informatievoor-
sprong op ons had. Daarom willen  
we gestructureerder werken en beter 
onze taak vervullen. We hebben vier 
tot vijf bijeenkomsten onder leiding 
van adviesbureau Ebbinge, iedere keer 
een volledige dag. We leren daar heel 
veel van en het geeft ons veel energie. 

Het is soms wel ingewikkeld om voor-
zitter van de ledenraad te zijn naast 
mijn baan als notaris. Ik denk dat als 
je alles bij elkaar optelt, je schrikt van 
het aantal uur dat erin gaat zitten. 

Er zijn verschillende (notarieel-)juridische commissies en samenwerkings-
verbanden waar (kandidaat-)notarissen in deelnemen. In Notariaat Magazine 
vertellen ze hierover.

‘Professionaliseringstraject brengt ons op hoger niveau’

w i e

w a a r

Marco Stout (33), notaris
Ledenraad

notaris en meer

Wel een halve dag per week, met 
pieken en dalen. Je moet daarvoor 
wel een kantoor hebben dat, als ik er 
een dag niet ben, gewoon door kan 
draaien. Gelukkig heb ik dat. En als 
ondernemer moet je flexibel zijn, dus 
zit ik ook weleens in mijn avonduren 
aan het kantoorwerk. Gelukkig krijg  
je er ook veel voor terug. Ik heb veel 
geleerd van de ledenraad. Vaardig-
heden die ik ook op kantoor kan 
inzetten. Als voorzitter is het bijvoor-
beeld soms lastig sturing te geven  
bij veel meningen. Dat helpt mij bij 
gevallen waarbij er veel erfgenamen en 
visies zijn, om ze toch tot een besluit  
te bewegen. Wat ik soms lastig vind 
bij vergaderingen van de leden-raad 
is dat ik zelf niet inhoudelijk mag 
meepraten over de onderwerpen. Als 
voorzitter moet ik soms mijn mond 
houden. Maar dat is in de loop der 
jaren wel gemakkelijker voor mij 
geworden. Door het voorzitterschap 
ben ik ook op een andere manier bezig 
met mijn vak. Op kantoor ben ik altijd 
minutieus bezig met akten en klanten, 
bij de ledenraad gaat het meer om de 
grote lijnen. Tevens ben ik daardoor 
goed op de hoogte van nieuwe ontwik-
kelingen als blockchain en het centraal 
aandeelhoudersregister. 

Toen ik voorzitter werd, pleitte ik  
voor een dualistisch systeem in het 
notariaat. We moeten positief kritisch 
zijn ten opzichte van het bestuur.  
De ledenraad is de afgelopen jaren 
krachtiger geworden, maar we zijn er 
nog niet. Wij, als belangrijkste orgaan 
binnen de KNB, willen bijvoorbeeld 
graag nog beter worden gevoed door 
de leden. Dus we hopen dat meer 
leden de ringvergaderingen gaan 
bezoeken.’ 
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